
18. Medlemsforslag om pladsproblemer i den integrerede institution Grønnebakken
(2009-101748)

Udvalget skal tage stilling til medlemsforslag om pladsproblemer i den integrerede institution 
Grønnebakken.

MEDLEMSFORSLAG
Cecilia Lonning (V) og Majbrit Mamsen (C2) har pr. mail den 4.8.09 anmodet om at 
følgende forslag sættes på dagsordenen for udvalgets møde den 12.8.09:

”Det foreslås, 
At Børne- og Ungdomsudvalget drøfter mulige løsninger på pladsproblemerne i den 
integrerede institution Grønnebakken.”

MOTIVERING
Udvalget modtog i juli en henvendelse fra forældre til børn i den integrerede institution 
Grønnebakken i Vanløse. De redegør i brevet for pladsproblemerne i institutionen og beskriver en 
række løsningsforslag, der er blevet afvist af forvaltningen. Forslagsstillerne foreslår derfor, at 
udvalget drøfter pladsproblemerne og mulige løsninger. 

Forslagsstillerne har i forbindelse med fremsættelse af medlemsforslaget bedt forvaltningen redegør 
for afvisningen af institutionens løsningsforslag. Herudover har forslagsstillerne bedt forvaltningen 
vurdere muligheden for at omlægge en eller flere vuggestue-stuer til børnehavestuer, samt bekræfte 
institutionens beregninger af de økonomiske omkostninger herved. 

bilag
1. Henvendelse fra forældrebestyrelsen i Grønnebakken
2. Henvendelse fra forældre til børn i Grønnebakken
3. Svar til bestyrelsen og forældre i Grønnebakken vedr. tilsanding og manglende garanti
4. Notat til medlemsforslag pladsproblemer i den integrerede institution Grønnebakken




